
 
POS-ARG 
Arbets- och referensgruppen för Psykosocial  
Obstetrik och Gynekologi samt Sexologi  
 
 

Protokoll Höstmöte 17/11 2022 
 

 
Närvarande: 
På plats: Lovis Balushev (ordf.), Eva Henning (sekr.), Lena Moegelin, Katri Nieminen,  
Anamaria Witmer Jacobsson, Rhada Korsoski 
Via ZOOM: Elsa-Lena Ryding, Susanne Lindgren 
 

1) Föregående protokoll gås igenom och godkännes. 
 

2) Tips från landet runt. Vi går en runda med uppdatering av vad som händer på våra  
olika arbetsplatser. 
 

    3) SFOG:  
• Rapport från SFOG-veckan, bla från symposiet “Vad har läkarna för roll i  
framtida sjukvård” 
• Vi diskuterar ämnen att föreslå som “hot topics” inför SFOG-veckan 2024 
och kommer fram till följande:  

i) Hållbart läkarliv 
ii) Krisstöd 
iii) Hur hanterar vi förlossningsrädsla 
 

     4) Riks-ARG, rapport från Lovis som deltog för Pos-ARG´s räkning: 
• Jävsdeklaration ska lämnas in av medlemmar i ARG-grupper 
• Internationellt engagemang uppmuntras 
• Möjlighet för ARG-grupperna att söka extra pengar om man vill göra 
något speciellt 
• OK att fortsätta med ARG-rapporter 
• Råd /riktlinjer diskuterades, och rekommendationen är att AR-grupperna  
skriver råd som publiceras på SFOG. Ett dokument kring hur råd ska 
utformas kommer att komma. 
 

5) ST-kursen 



• “Ny” Stockholmsbaserad kurs planeras v. 50 på Villa Lovik. 
• Vi beslutar att ägna eftermiddagen på vårens Pos-ARG-möte åt att 
arbeta med kurserna.  
 

6) Fortbildningskurser 
• 2 dagars Sexologikurs kommer att hållas i Stockhom i mars. Elsa-Lena,  
Cornelia och Lena M är tillsammans med Angelique Flöter Rådestad  
engagerade i denna. 
• Förlossningsrädsla. Vi diskuterar möjligheten av att ha en kurs 2024.  
Lämpligen med 1 läkare och 2 BM från samma klinik.  
Katri, Lovis och Eva intresserade att vara kursledare. Lovis får i uppdrag 
att prata med Leila om hon kan tänka sig att vara med och ev vara 
kursansvarig. 
 

 7) Övriga frågor 
• Anamaria tar upp frågan om omhändertagande av barn på 
förlossning/BB där flera kollegor varit inblandade och det har upplevts 
traumatiskt. Vården har inte fått någon information innan socialtjänst, och 
ibland polis, varit på plats, och har ibland blivit ombedda att delta i 
omhändertagandet genom att hämta ut barnet. Vi diskuterar hur vi skulle 
kunna få en dialog kring detta med socialtjänsten. Bordlägger frågan till 
nästa möte. 
• Anamaria har haft kontakt med Leila som har noterat att psykologiska  
aspekter inte tas upp på vissa fortbidningskurser. Vårt förslag är att skriva 
en fråga till utbildningssekreteraren hur SFOG tänker kring detta.  
• Anamaria tar upp en tanke om att starta ett nätverk för dem som har  
utbildning i ”Hållbart läkarliv” för att kunna nå ut med uppdateringar och för 
att kunna stötta varandra. Vi diskuterar för- och nackdelar med olika 
plattformar (mailgrupper, Facebook, linkedin etc). 
• Anamaria deltog på perinataldagarna med föreläsning om Kollegialt 
krisstöd. 
• Sekreterare tar upp frågan hur vi ska nå ut med information. Pga GDPR 
kan vi inte ha medlemslista på hemsidan längre. Många byter  
arbetsplats/mailadress och uppdaterar ej sekreteraren om detta. Nu läggs 
info om möten i kalendariet på SFOG´s hemsida samt på vår 
facebookgrupp samt även i grupp för kvinnoläkaren på facebook. Förutom 
detta skickas mail ut i den lista som sekreteraren har. Vi är överens om att 
detta är tillfyllest och att medlemmar även har ett eget ansvar att gå in och 
söka info. 
 

8) Val av ny sekreterare: Rhada Korsoski väljs till ny sekreterare efter Eva     
Henning som avgår.  
 
9) Nästa möte: Torsdag 23/3. Lovis kontaktar Anna Möller för att se om det finns 
lokal 

 



 
 


